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ANI OČKOVANIE NEVRÁTI ŽIVOT DO
NORMÁLU. AKO NÁM VLÁDA A MÉDIA
KLAMÚ
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Hlavný vedec stojaci za vakcínou proti koronavírusu vyrobenou konzorciom americkej
farmaceutickej firmy Pfizer a nemeckej firmy BioNTech tvrdí, že vakcína nebude mať významný
vplyv na množstvo pozitívnych prípadov.

Ako ďalej uvádza, môže trvať ešte celý ďalší rok, kým sa situácia vráti do normálu spred pandémie.

Ako nám vláda a média klamú
Nedávno sa médiami prevalila správa o dokončení klinických skúšok vakcíny od firmy Pfizer s 90%
úspešnosťou pri tvorbe protilátok proti COVID-19.

Táto nová vakcína bola médiami označovaná ako zázrak, ktorý ukončí globálnu pandémiu.

Avšak profesor Ugur Sahin, zakladateľ spoločnosti BioNTech, varuje pred unáhlenými očakávaniami,
že pandémia bude čoskoro za nami.
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V interview britskej show Andrewa Marra sa Sahin vyjadril, že aj po sprístupnení vakcíny môže trvať
dlhé mesiace, kým začnú prípady COVID-19 klesať.

Ako uvádza:

„Ak všetko pôjde podľa plánu, budeme mať normálnu zimu až na budúci rok. Najbližšie mesiace budú
ťažké.“

Tiež tvrdí, že cieľom je podať 300 miliónov dávok vakcín do apríla 2021. Ak by sa to podarilo, až
potom uvidíme nejaký efekt. Podľa neho by vakcína mohla znížiť prenos vírusu asi o 50%.

Uvedená vakcína, o ktorej výrobca tvrdí, že má 90% účinnosť, by sa mohla začať distribuovať medzi
obyvateľstvo už v polovici decembra 2020.

Vakcínu si už objednalo množstvo krajín na celom svete, vrátane Európskej únie a Slovenska, ktoré
má zazmluvnené okolo 2,5 milióna dávok.

Očkovanie by sa malo vykonať v dvoch dávkach v rozostupe asi 3 týždňov.

Pri rozhovore s denníkom Guardian však už vedci boli menej zdržanliví, keď sa vyjadrili, že ich
vakcína by mohla „dať vírusu tvrdú príučku“.

Záver
Farmaceutické firmy a vlády celého sveta sa vydali na preteky, kto skôr prinesie účinnú a bezpečnú
vakcínu proti COVID-19. Kritické hlasy však upozorňujú, že by sa tieto závody nemali spolitizovať.

Naša stránka už viackrát upozorňovala, že vakcíny na COVID-19 sú len falošnou nádejou, a že sa im
pandémiu ukončiť nepodarí.

Upozorňovali sme, že klinické skúšky týchto vakcín nie sú nastavené tak, aby sledovali schopnosť
zastaviť šírenie vírusu, ale len zmierňovali príznaky ochorenia.

V inom článku zasa varujeme pred závažnými vedľajšími účinkami spomínaných vakcín, na ktoré by
ľudia nemali zabúdať, keď sa budú rozhodovať, či sa pôjdu zaočkovať alebo nie.

No v ďalšom skoršom článku sme zasa poukazovali na to, že doposiaľ sa v ľudskej histórii nepodarilo
vyvinúť žiadnu účinnú a bezpečnú vakcínu proti vírusom zo skupiny koronavírusov (nielen SARS-
CoV-2) a prečo sa to zrejme nepodarí ani teraz.
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